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Abstract (en)
[origin: US2018138648A1] A method for attaching a contact element to the end of an electrical conductor is specified, by which electrically
conductive material which is present at the end of the conductor and is fixedly connected to the conductor is shaped to form a contact element
with a variable shape. The end of the bare conductor is firstly moved into an at least approximately vertical position. Particles of an electrically
conductive material are then applied at such a high speed to the upwardly projecting front-side end of the conductor in the axial direction thereof that
the material of the conductor connects to the electrically conductive material to form a compact structure which is connected to the material of the
conductor in a mechanically fixed and electrically conductive fashion. In order to form a metal body without interrupting the method, further particles
of the electrically conductive material are subsequently applied to the compact structure, and the metal body is finally shaped mechanically to form
the contact element.

Abstract (de)
Es wird ein Verfahren zum Anbringen eines Kontaktelements (K) am Ende eines elektrischen Leiters (L) angegeben, mitwelchem am Ende des
Leiters (L) vorhandenes, mitdem Leiterfest verbundenes elektrisch leitendes Material zu einem Kontaktelement (K) mit variabler Form verformt
wird. Zunächst wird das Ende des blanken Leiters (L) in eine zumindest an nähernd vertikale Position gebracht. Danach werden auf das nach
oben ragende, stirnseitige Ende des Leiters (L) in axialer Richtung desselben Partikel (8) eines elektrisch leitenden Materials mit einer so hohen
Geschwindigkeit aufgebracht, dass sich das Material des Leiters mit dem elektrisch leitenden Material zu einem kompakten Gebilde (4) verbindet,
das mechanisch fest und elektrisch leitend mit dem Material des Leiters (L) verbunden ist. Anschließend werden zur Bildung eines Metallkörpers
(5) ohne Unterbrechung des Verfahrens weitere Partikel (8) des elektrisch leitenden Materials auf das kompakte Gebilde (4) aufgebracht und der
Metallkörper (5) wird abschließend mechanisch zu dem Kontaktelement (K) umgeformt.
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